

- SG/PRESS(90)40
- Paris, 29th June 1990
-

OECD SEMINAR ON SMALL AND MEDIUM-SIZED INDUSTRIAL ENTERPRISES
Paris, 2nd-3rd July 1990

• In response to an initiative by the Canadian delegation to OECD, the Industry Committee is organising a high-level Seminar on Small and Medium-Sized Industrial Enterprises, to be held at the OECD's Paris headquarters on 2nd-3rd July 1990.

• In the context of increasing interest throughout OECD Member countries in the role of SMEs and their contribution to economic growth, the Seminar will focus primarily on issues concerning the financing of their creation and development. Other issues which will also be addressed include SME access to R&D, innovation, and the diffusion of technology, training, and the transfer of ownership.

• The Seminar will be attended by about 90 participants, including high-level officials from OECD countries with responsibility for SME questions, experts from SME professional organisations, academics, and members of the OECD Secretariat. At the invitation of the OECD Centre for Co-operation with the European Economies in Transition, representatives from central and eastern European countries will participate in the Seminar.

• Further information is available from:

• Mr. D. Malkin, Head of the Industry Division Tel. (33 1) 45 24 93 80

• Mrs. M-F. Estimé... Tel. (33 1) 45 24 94 34

• OECD Industry Division...

• 2, rue André Pascal

• 75775 Paris cedex 16 (France)•• Fax (33 1) 45 24 85 00

- SG/PRESSE(90)40
- Paris, le 29 juin 1990

SEMINAIRE DE L'OCDE SUR LES PETITES ET MOYENNES ENTREPRISES INDUSTRIELLES
Paris, 2-3 juillet 1990

- Suite à une initiative de la délégation du Canada auprès de l'OCDE, le Comité de l'Industrie organise un séminaire à haut niveau sur les petites et moyennes entreprises industrielles, qui se tiendra au siège de l'OCDE à Paris, les 2 et 3 juillet 1990.
- Dans le contexte d'un intérêt croissant des pays Membres de l'OCDE dans le rôle que jouent les PME et leur contribution à la croissance économique, le séminaire sera consacré principalement aux questions concernant le financement lors de la création et au cours du développement des PME. D'autres questions seront également examinées, notamment l'accès des PME à la R-D, l'innovation et la diffusion des technologies, la formation et le transfert de propriété.
- Environ 90 participants assisteront à ce séminaire, notamment des fonctionnaires de haut niveau des pays Membres de l'OCDE ayant des responsabilités dans le domaine des PME, des experts représentant des organismes professionnels regroupant les PME, des universitaires et des spécialistes du Secrétariat de l'OCDE. A l'invitation du Centre de l'OCDE pour la coopération avec les économies européennes en transition, des représentants des pays d'Europe centrale et orientale participeront au séminaire.
- Des informations complémentaires peuvent être obtenues auprès de :
- M. D. Malkin, Chef de la Division de l'Industrie
• tél. (33 1) 45 24 93 80
- Mme M-F Estimé, OCDE, Division de l'Industrie
• 2 rue André Pascal, 75775 Paris cedex 16 (France)
• tél. (33 1) 45 24 94 34
• fax (33 1) 45 24 85 00 •
-

END-OF-TEXT